
 P R O T O K Ó Ł  Nr XLIV/14
z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy

z dnia 27 lutego  2014 roku

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Wniosek o uzupełnienie protokołu z XLIII/14 sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy z
dnia 29 stycznia 2014 roku stanowi załącznik nr 2. 
Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki od nr 3 do nr 21.
Sprawozdania z prac Komisji stanowią sprawozdania od nr 22 do nr 23. 
Stan radnych – 21, obecnych – 21. 

XLIV  sesja  Rady  Miejskiej  odbyła  się  w  sali  nr  48  budynku  Urzędu
Miejskiego w Trzebnicy. Obrady rozpoczęły się o godzinie 13:00.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz na wstępie powitał  wszystkich zebranych,
stwierdził quorum i słowami „otwieram obrady XLIV sesji Rady Miejskiej 
w Trzebnicy”,  dokonał  jej  otwarcia.  Przewodniczący poinformował,  że radni przy
wejściu na salę otrzymali nowy porządek obrad, do którego wprowadzone zostały
nowe projekty uchwał w sprawie:

− zmiany  uchwały  Rady Miejskiej  w  Trzebnicy  Nr  XXXI/341/13  z  dnia  28
stycznia 2013 roku w sprawie przyjęcia Programu „TRZEBNICKA RODZINA
3+”  zmienionej  uchwałą  Rady Miejskiej  w Trzebnicy Nr  XXXIV/402/13 z
dnia  28  marca  2013  r.  oraz  uchwałą  Rady  Miejskiej  w  Trzebnicy  Nr
XLIII/488/14 z dnia 29 stycznia 2014 r,

− przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego terenu w rejonie ulicy Polnej w Trzebnicy;

− zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Skarszyn;
− zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Jaźwiny;
− zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Koniowo 

oraz dopisane zostały autopoprawki do projektów uchwał w sprawie: 
− zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2014 i

lata następna;
− zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2014 rok;
− wprowadzenia  „Programu  Opieki  nad  Zwierzętami  Bezdomnymi  oraz

Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Trzebnica w 2014 r.”.
Po  przedstawieniu  zmian  Przewodniczący  poprosił  radnych  o  przejście  do
głosowania.
Radny  Jan  Darowski  poprosił  o  uczczenie  minutą  ciszy  wszystkich,  którzy  w
ostatnim czasie polegli w związku z wydarzeniami na Ukrainie.  
Przewodniczący Rady podziękował radnemu za tę uwagę i powiedział, że sam chciał
wystąpić  z  taką  propozycją  ale  już  po  przyjęciu  zmian  do  porządku  obrad  i
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zaproponował też taką kolejność. 
Radny Darowski przystał na taki porządek. 
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz poddał pod głosowanie porządek obrad wraz
z zaproponowanymi  zmianami:  „za”  -  18,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymał  si ę”  -  3.
Porządek został przyjęty. 

Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wnioski o zmianę porządku obrad.
4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami.
5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej.   
6. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Gminy Trzebnica na rok 2014 i lata następna wraz z autopoprawką.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2014 rok

wraz z autopoprawką.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  funduszu

sołeckiego w 2015 roku.
9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.
10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  „Programu  Opieki nad

Zwierzętami  Bezdomnymi  oraz  Zapobiegania  Bezdomności  Zwierząt  na
terenie Gminy Trzebnica w 2014 r.” wraz z autopoprawką.

11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Uzależnień – dla Gminy Trzebnica na 2014 rok. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Trzebnicy Nr
XXXI/341/13 z dnia 28 stycznia 2013 roku w sprawie przyjęcia Programu
„TRZEBNICKA  RODZINA  3+”  zmienionej  uchwałą  Rady  Miejskiej  w
Trzebnicy Nr  XXXIV/402/13 z  dnia  28 marca 2013 r.  oraz uchwałą  Rady
Miejskiej w Trzebnicy Nr XLIII/488/14 z dnia 29 stycznia 2014 r.

13.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi Koniowo gm. Trzebnica. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulicy Polnej w Trzebnicy.

15.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej w obrębie wsi
Brochocin.

16.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej w obrębie wsi
Cerekwica. 

17.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Rzepotowice. 

18.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmiany  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Brzezie.

19.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Ligota.
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20.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmiany  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Biedaszków Wielki.

21.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Skoroszów. 

22.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Skarszyn.

23.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Jaźwiny.

24.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Sołeckiej  Strategii
Rozwoju Wsi Koniowo.

25.Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej. 
26.Interpelacje i zapytania.
27.Wolne wnioski.
28.Komunikaty.
29.Zamkniecie obrad XLIV sesji. 

Po przegłosowaniu porządku obrad Przewodniczący Rady poprosił wszystkich 
o  powstanie  i  uczczenie  minutą  ciszy  wszystkich  poległych  podczas  ostatnich
wydarzeń na Ukrainie. 
Po  minucie  ciszy  Przewodniczący  przeszedł  do  realizacji  kolejnych  punktów
porządku obrad.

Ad.4. Sprawozdanie Burmistrza z  realizacji  zadań  własnych gminy między
sesjami.
Burmistrz Marek Długozima poinformował, że ostatnia sesja Rady Miejskiej w 
Trzebnicy odbyła się 29 stycznia 2014 roku i od tej daty podjęto zarządzenia w 
następujących sprawach:
1) powierzenia obowiązków Dyrektora Trzebnickiego Centrum Kultury i Sportu
Pani Agnieszce Pawlaczek;
2) udzielania zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego oraz
powołania komisji przetargowej na wykonanie robót wykończeniowych w budynku
Szkoły  Muzycznej  w  Trzebnicy  przy  ul.  3-go  Maja  w  ramach  zadania  pn.
„Przebudowa ze zmianą sposobu użytkowania budynków poszpitalnych na siedzibę

Szkoły Podstawowej nr 2 i Szkoły Muzycznej I i II stopnia w Trzebnicy”;
3) udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego oraz
powołanie komisji przetargowej na wykonanie zadania pn. „Zarządzanie energia w
budynkach użyteczności  publicznej  Jednostek Samorządu Terytorialnego – Szkoła
Podstawowa Nr 2 i Szkoła Muzyczna I i II stopnia – roboty wykończeniowe”;
4) udzielenia  zamówienia  publicznego w trybie  przetargu nieograniczonego w
celu  realizacji  zadania  pn.  „Zaprojektowanie  i  budowa  skateparku  w  Parku
Solidarności”.
Radny Jan Darowski zapytał jaki jest łączny koszt budowy Szkoły Podstawowej 
Nr  2?  Radny przypomniał,  że  Burmistrz  obiecał,  że  udzieli  takiej  informacji  po
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rozliczeniu inwestycji ale do tej pory nie została ona radnym przedstawiona.  
Kolejne pytanie radnego Darowskiego dotyczyło posady Dyrektora Trzebnickiego
Centrum Kultury i Sportu. Radny zapytał kiedy zostanie ogłoszony konkurs na to
stanowisko?  
Burmistrz Marek Długozima powiedział, że łączne koszty zostaną przedstawione po
zakończeniu wszelkich prac przy Szkole Podstawowej  Nr  2 i  Szkole Muzycznej,
ponieważ  jest  to  jedno zadanie.  Kiedy to  zadanie  zostanie  zakończone wówczas
zostanie przedstawione rozliczenie. Na dzień dzisiejszy Gmina poniosła wydatki 
w wysokości niespełna 9.000.000 zł. 
Odnosząc  się  do  drugiego  pytanie  Burmistrz  Długozima  odpowiedział,  że  jest
przygotowywana dokumentacja  do konkursu na dyrektora Trzebnickiego Centrum
Kultury i Sportu. Konkurs powinien zostać ogłoszony w okolicach kwietnia.

Ad.5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej.   
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz poinformował, że radny Jan Darowski złożył
wniosek o uzupełnienie protokołu Nr XLIII/14 z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 
z dnia 29 stycznia 2014 roku. W związku z powyższym po odczytaniu złożonego
wniosku zostanie on poddany pod głosowanie Rady Miejskiej.
Radny Jan Darowski  odczytał  wniosek,  który stanowi  załącznik nr  2  niniejszego
protokołu.  
Następnie Przewodniczący Rady poddał ww. wniosek pod głosowanie:  „za” -  20,
„przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 1. Wniosek został przyjęty. 
Po przegłosowaniu  wniosku Przewodniczący poddał  pod głosowanie protokół  Nr
XLII/14 wraz z przegłosowanym wnioskiem radnego Jana Darowskiego: „za” - 20,
„przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 1. Protokół został przyjęty. 

Ad.6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  do  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2014 i lata następna wraz z autopoprawką.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że projekt uchwały wraz 
z autopoprawką był omawiany podczas komisji, w związku z czym prosi o zadawanie
ewentualnych pytań. 
Radny Janusz Szydłowski powiedział, że przetargi na przebudowę ulicy Teatralnej 
i  Wrocławskiej  już  się  odbyły  i  zostały  rozstrzygnięte.  Limit  wydatków  na  ul.
Teatralną  to 50.000 zł, a na ul. Wrocławską 115.000 zł. Radny zapytał dlaczego tutaj
nie zostały zwiększone środki?
Skarbnik  Barbara  Krokowska  wyjaśniła,  że  w  tym  roku  zostanie  pokryta  część
płatności, a reszta będzie uregulowana w roku 2015 zgodnie z umowami. 
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką: „za”
- 13, „przeciw” - 8, „wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta. 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2014
rok wraz z autopoprawką.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że projekt uchwały wraz 

4



z autopoprawką był omawiany podczas komisji, w związku z czym prosi o zadawanie
ewentualnych pytań. 
Radny  Wojciech  Wróbel  powiedział,  że  na  poprzedniej  sesji  poruszał  kwestie
„południowo – zachodniego Szlaku Cysterskiego”. Radny zapytał z czego wynika
konieczność wypłacenia zwrotu dotacji?
Skarbnik  Barbara  Krokowska wyjaśniła,  że nałożono korekty  finansowe z  tytułu
postępowania przetargowego. Postępowanie przetargowe na projekt, który wykonano
przed  czasem  ogłoszenia  możliwości  składania  wniosków  na  dofinansowanie.
Zarzucono  skierowanie  oferty  tylko  do  jednej  osoby. 10,8  tys.  zł  za  odstąpienie
Gminy  od  wezwania  wykonawcy  do  uzupełnienia  dokumentacji.  15,2  tys.  zł  za
nieprawidłowo zrealizowany parking przy ul. Grunwaldzkiej – zamiast 2 wysepek
zieleni poszerzono miejsca parkingowe dla osób niepełnosprawnych. 106,7 tys. zł to
korekty nałożone na Gminę Trzebnica. Łączny koszt wyniósł około 132,75 tys. zł. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką: „za”
- 13, „przeciw” - 8, „wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta. 

Ad.8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie
funduszu sołeckiego w 2015 roku.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.
Radny Jan Darowski  zakomunikował,  że będzie głosował  przeciwko podjęciu tej
uchwały i poprosił aby Pani Skarbnik poinformowała o opinii RIO w tej sprawie.
Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, że opinie RIO są jawne i zamieszczane
na stronie BIP-e i z tą opinią również tak będzie. 
Następnie przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 13, 
„przeciw” - 8, „wstrzymał si ę” - 0. Uchwała została podjęta. 

Ad.10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  „Programu Opieki nad
Zwierzętami  Bezdomnymi  oraz  Zapobiegania  Bezdomności  Zwierząt  na  terenie
Gminy Trzebnica w 2014 r.” wraz z autopoprawką.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
 „wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Uzależnień  –  dla  Gminy Trzebnica  na
2014 rok. 
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej w
Trzebnicy  Nr  XXXI/341/13  z  dnia  28  stycznia  2013  roku  w  sprawie  przyjęcia
Programu „TRZEBNICKA RODZINA 3+” zmienionej uchwałą  Rady Miejskiej w
Trzebnicy Nr XXXIV/402/13 z dnia 28 marca 2013 r. oraz uchwałą Rady Miejskiej w
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Trzebnicy Nr XLIII/488/14 z dnia 29 stycznia 2014 r.
Burmistrz  Marek  Długozima  powiedział,  że  w  międzyczasie  wpłynęło  jedno
zgłoszenie gazety Nowej i możliwe, że w związku z tym na najbliższej sesji będzie
przygotowana kolejna zmiana tej uchwały. 
Radny Paweł Wolski powiedział, że na posiedzeniu Komisji zgłaszała aby w pkt. 1,
gdzie  jest  mowa o  50% zniżki  na bilety  na  basen,  uwzględnić  tam też  karnety,
ponieważ one opłacają się najbardziej. 
Burmistrz Długozima powiedział,  że zwróci  na to uwagę  i  w najbliższym czasie
porozmawia na ten temat z prezesem. 
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi Koniowo gm.
Trzebnica. 
Radny Jan Darowski zapytał czy tym planem ma zostać objęta cała miejscowość?
Naczelnik Wydziału Architektury i  Urbanistyki  Joanna Bębenek odpowiedział,  że
tak. 
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulicy Polnej
w Trzebnicy.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej w obrębie
wsi Brochocin.
Radny  Jan  Darowski  poprosił  aby  przy  takich  uchwałach  Przewodniczący  Rady
odczytywał nazwy jakie będą nadawane ulicom. 
Przewodniczący Mateusz Stanisz poinformował, że będzie to ulica Morelowa. 
Następnie  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie:  „za”  -  21,  „przeciw”  -  0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej w obrębie
wsi Cerekwica. 
Przewodniczący Mateusz Stanisz poinformował, że będzie to ulica Porzeczkowa. 
Następnie  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie:  „za”  -  21,  „przeciw”  -  0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii
Rozwoju Wsi Rzepotowice. 
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
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„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Ad.18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmiany  w  Sołeckiej

Strategii Rozwoju Wsi Brzezie.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii
Rozwoju Wsi Ligota.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.20.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmiany  w  Sołeckiej
Strategii Rozwoju Wsi Biedaszków Wielki.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii
Rozwoju Wsi Skoroszów. 
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii
Rozwoju Wsi Skarszyn.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii
Rozwoju Wsi Jaźwiny.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii
Rozwoju Wsi Koniowo.
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.25. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej. 
Przewodnicząca Komisji ds. gospodarki komunalnej i ochrony środowiska Wiesława
Kucięba  odczytała  sprawozdanie  z  prac  Komisji,  które  stanowi  załącznik  nr  22
niniejszego protokołu. 
Następnie Przewodnicząca Komisji ds. oświaty, kultury, sportu, turystyki, rekreacji,
młodzieży i współpracy międzynarodowej Krystyna Haładaj odczytała sprawozdanie
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z prac Komisji, które stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Ad.26.  Interpelacje i zapytania.
Przewodniczący Rady Mateusz  Stanisz  powiedział,  że Klub  Radnych  „Trzebnica
Ponad Podziałami” zgodnie z §55 Statutu Gminy Trzebnica złożył zapytanie, 
w związku z czym oddaje głos Burmistrzowi Gminy Trzebnica. 
Burmistrz Marek Długozima powiedział,  że złożone pismo zawiera 17 pytań,  po
czym przeszedł kolejno do odpowiadania na nie.

1) Na jakiej podstawie prawnej Wojewoda Dolnośląski wezwał Gminę Trzebnica
do zwrotu należności związanych z rozliczeniem kary umownej, naliczonej w
związku z  budową  wysypiska  śmieci  w Marcinowie,  na rzecz  wykonawcy
POUR UMWELTECHNIK GmbH Oddział w Polsce?

Burmistrz odpowiedział, że na podstawie §7 ust. 1 i 4 umowy.
2) Zwrotu jakiej kwoty domaga się Wojewoda Dolnośląski? Jaka część tej kwoty

to odsetki?
Burmistrz: 2.034.344 zł wraz z odsetkami umownymi.

3) Kto i na jakiej podstawie podjął decyzję o naliczeniu kary umownej?
4) Kto w imieniu miny weryfikował przedmiar i kosztorys przewidzianych prac?
5) Dlaczego przedmiar i kosztorys zostały wykonane przez firmę PORR?
6) Kto w imieniu Gminy zaakceptował przedstawiony przedmiar i kosztorys?
7) Kto w imieniu Gminy potwierdził wykonanie prac wynikających z przedmiaru

i kosztorysu?
Burmistrz Marek Długozima powiedział, że w uwagi na to, iż toczy się postępowanie
w prokuraturze w Oleśnicy nie może udzielić odpowiedzi na powyższe pytania. 

8) Na  jakim  etapie  jest  spór  związany  z  rozliczeniem  przedmiotowej  kary
umownej?

Burmistrz Długozima wyjaśnił, że Gmina odmówiła zwrotu dotacji 
i najprawdopodobniej sprawa skończy się w sądzie. 

9) Jaki  był  koszt  inwestycji  „Zarządzanie  energią  w  budynkach  użyteczności
publicznej Jednostek Samorządu Terytorialnego – Szkoła Podstawowa Nr 2 i
szkoła Muzyczna I i II stopnia” na dzień 31 grudnia 2013 r.? 

Burmistrz: na 31.12.2013 r. jest to 8.975.000 zł. 
10) Jakie prace pozostały do wykonania w ramach tej inwestycji i jaki jest

ich przewidziany koszt?
Burmistrz  Długozima  wymieniał,  że  są  to  pracę  rozbiórkowe,  dociepleniowe,
budowlane w piwnicy. Jest to instalacja kanalizacyjna, remont zabytkowych schodów
w Szkole Muzycznej,  lobby,  instalacja oświetleniowa, okablowanie.  Przewidziany
koszt prac ma wynieść około 2.500.000 zł. 

11) Czy  są  jakieś  nierozliczone  należności  związane  z  rozliczeniem
inwestycji  „Zarządzanie  energia  w  budynkach  użyteczności  publicznej
Jednostek  Samorządu  Terytorialnego  –  Szkoła  Podstawowa  Nr  2  i  Szkoła
Muzyczna I  i  II  stopnia”.  Jeśli  tak to w jakich wysokościach i  jakich firm
dotyczą?  
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Burmistrz  Długozima  odpowiedział,  że  na  dzień  dzisiejszy  nie  posiada
nierozliczonych faktur. 

12) Jaki  jest  przewidywany  termin  całkowitego  zakończenia  inwestycji:
„Zarządzanie  energia  w  budynkach  użyteczności  publicznej  Jednostek
Samorządu Terytorialnego – Szkoła Podstawowa Nr 2 i Szkoła Muzyczna I i II
stopnia”?

Burmistrz: sierpień 2014 rok. 
13) W jakiej wysokości przewidziane są środki finansowe na budowę hali

widowiskowo sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2? Kiedy Gmina planuje
ta inwestycję? 

Burmistrz Marek Długozima odpowiedział, że Gmina planuje taką inwestycje 
w latach 2014 – 2017, a zaplanowana kwota na ten cel wynosi 11.000.000 zł. 

14) Na jakim etapie obecnie znajduje się postępowanie w sprawie wniosku
Powiatu  Trzebnickiego  „o  ustalenie  warunków  zabudowy  dla  inwestycji
polegającej  na  budowie  5  budynków  mieszkalnych  wielorodzinnych  z
usługami w parterze, z garażami podziemnymi wraz ze zjazdami, parkingiem
oraz  niezbędna  infrastrukturą  techniczną  przewidzianej  do  realizacji  w
Trzebnicy przy ul. Piwnicznej na działce nr 8/7, Am-8 Obręb Trzebnica”? 

Burmistrz odpowiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko, ponieważ uważa, że 
w planie ten teren ma inne przeznaczenie. 

15) Czy Gmina przewiduje jakieś środki finansowe na budowę parkingów na
Działce Powiatu Trzebnickiego przy ulicy Piwnicznej? 

Burmistrz: na dzisiaj nie przewiduje żadnych środków finansowych. 
16) Dlaczego  Gmina  zrezygnowała  z  budowy  parkingu  na działce

pozyskanej na ten cel od PKP (ulica Milicka – DINO)? 
Burmistrz Długozima wyjaśnił, że Gmina z tego zrezygnowała, ponieważ zmieniły
się  plany  i  dworzec  autobusowy  nie  będzie  już  tam  budowany  tylko  będzie
zlokalizowany przy PKP. 

17) Czy PKP wyraziło zgodę na sprzedaż tej działki?
Burmistrz  Marek  Długozima  wyjaśnił,  że  Gmina  zapłaciła  za  tę  działkę  cenę
rynkową i miała prawo ją sprzedać. 
Radny  Jan  Darowski  odniósł  się  do  punktu  11  i  zapytał  z  czego  wykonawcy
dochodzą roszczeń?
Burmistrz  Marek  Długozima  powiedziała,  że  jest  proces  sądowy  z  firmą
ArtBudownictwo na kwotę 500.000 zł, a kary przewyższają te wartość. Druga sprawa
to  jest  sprawa  Pana  Kozłowskiego  wobec  firmy  Intern i  jest  to  kwota  złożona.
Natomiast Gmina zapłaciła wszystkim wykonawcom.  
Radny Wojciech Wróbel powiedział, że koszt inwestycji to 8.000.000 zł, planowane
jest 2.580.000 zł, a w WPF widać kwotę 13.000.000 zł. 
Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że aktualizacja danych w WPF-ie będzie po
wykonaniu bilansu. Tam zawarte są dane związane z wielkościami planowanymi 
i zostaną naniesione rzeczywiste dane już po rozliczeniu. 
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Ad.27. Wolne wnioski.
Radny  Wojciech  Wróbel  powiedział,  że  dnia  29  stycznia  2014  roku  podjął
korespondencję z Panem Burmistrzem Markiem Długozimą i odczytał pismo jakie
złożył. „Zwracam się z uprzejmą prośbą, aby przy kolejnych zmianach w budżecie
gminy  Trzebnica,  uwzględnić  zadanie  pod  nazwą  ”Rozbudowa  oświetlenia
drogowego w miejscowości Szczytkowice”  (realizacja projektu z 2010 r) Szacowany
koszt  inwestycji  55.000,00  (  Pięćdziesiąt  pięć  tysięcy  złotych).  Jako  źródło
finansowania proponuję przeniesienie środków z wydatków na promocję gminy Dział
750, Rozdział 75075, §4300. 
Uzasadnienie:  w  grudniu  2010  roku  ze  środków  gminnych  została  wykonana
dokumentacja projektowa zadania pod nazwą „Rozbudowa oświetlenia drogowego w
miejscowości  Szczytkowice”  za  kwotę  5.221,6  złotych  (pięć  tysięcy  dwieście
dwadzieścia  jeden  złotych  60/100)   Wykonany  projekt  do  dziś  nie  został
zrealizowany.  Może to  spowodować  dezaktualizacje  projektu  i  w związku z  tym
zmarnowanie wydanych na ten cel pieniędzy.
Rozbudowa  oświetlenia  drogowego  w  Szczytkowicach  zdecydowanie  poprawi
bezpieczeństwo  i  komfort  życia  mieszkańców.  W  jednej  z  największych
miejscowości  w  gminie  Trzebnica  (około  400  mieszkańców,  23  zarejestrowane
podmioty  gospodarcze)  jest  zaledwie  kilka  działających  lamp.  Szczytkowice  są
położone  wzdłuż  drogi  powiatowej  D1400,  prowadzącej  do  największego
pracodawcy w gminie (Tarczyński S.A.). Natężenie ruchu na tej drodze jest bardzo
duże,  co powoduje zagrożenie dla mieszkańców zwłaszcza w miejscach, gdzie nie
ma lamp.  
Zadanie może być sfinansowane ze środków przewidzianych na promocję gminy. W
budżecie  na rok 2014 na ten cel zaplanowano 322.270 zł( trzysta dwadzieścia dwa
tysiące dwieście siedemdziesiąt zł)  dla porównania w budżecie gminy na 2007 rok
na ten cel przewidziano 25000 złotych (dwadzieścia pięć tysięcy).  Zaplanowana  na
promocję  kwota  jest  zbyt  wysoka,  zwłaszcza   że  wydatkowane  środki  w  żaden
sposób nie przekładają się  na poprawę jakości życia mieszkańców- np. wzrost ilości
miejsc pracy.
Bardzo się  cieszę,  że w budżecie  na 2014 rok  zaplanowano wykonanie projektu
oświetlenia drogowego w części Szczytkowic od strony Komorowa. Mam nadzieję,
że zarówno projekt jak i sama inwestycja zostaną wykonane jeszcze w tym  roku.”
Radny Wróbel dodał, że kwota 180.000 zł potrzebna na to zadanie jest niewielką
kwotą w kontekście naliczonych kar. 
Burmistrz Marek Długozima powiedział, że budżet jest analizowany i weryfikowany
i  na  ile  tylko  stan  finansów  na  to  pozwoli  to  zadanie  to  zostanie  wykonane.
Szczytkowice to jedno z 41 sołectw wchodzących w skład Gminy Trzebnica. 
Radny  Paweł  Wolski  zwrócił  uwagę  na  to,  że  w  70%  opozycja  jest  „za”  przy
podejmowaniu uchwał i prosi o pisanie prawdy w gazecie, bo nie zawsze opozycja
jest przeciwna. 
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Ad.28. Komunikaty.
Komunikatów nie było.

Ad.29. Zamkniecie obrad XLIV sesji. 
Przewodniczący słowami „zamykam obrady XLIV sesji Rady Miejskiej 
w Trzebnicy” dokonał jej zamknięcia o godz. 14:20. 

Protokół sporządziła:

Aleksandra Hamkało
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